
NA SEKCIJI V ZALOGU»DA«ZA ČETRTI SAMOPRISPEVEK IN ČISTILNO NAPRAVO

Krajani so zahtevali zagotovilo za ekološko
neoporečno delovanje naprave, ureditev

transporta in ponovno preučitev lokacije
Prva izmed štirih sekcij, ki jih je v zvezi z obravnavo četrtega samopri-
spevka v Ijubljanskih občinah pripravila naša občinska konferenca
SZDL, je bila minuli četrtek v Zalogu. Osrednji temi te sekcije, vodil
jo je predsednik naše OK SZDL Janez Lah, sta biii razpravi o gradnji
dstilne naprave v Zalogu in odlagali.šču komunalnih odpadkov na
Barju.

Krajani, ki so se udeležili sek-
cije, so poudarili, da podpirajo
program četrtega samoprispevka
in s tem tudi gradnjo čistilne na-
prave v Zalogu, vendar zahteva-
io, da mora naprava delovati
ekološko neoporečno, urediti je
treba transportne poti in po-
novno preučiti lokacijo. Dogo-
vorili so se za pisno potrditev, da
bodo pri gradnji upoštevani vsi
uKrepi, ki bodo preprečevali

onesnaževanje. Ko bo vse to pri-
pravljeno, naj bi sekcijo po-
novno skJicali. V vsem, kar de-
Iamo, so dejali, je treba najprej
videti človeka, saj so dosežki
tehnologije namenjeni prav nje-
govemu kakovostnejšemu biva-
nju. Sicer pa je bila sekcija skli-
cana prav zato, da se dorečejo še
nekatere nejasnosti.

»Ni dvoma o tem, ali samopri-
spevek da ali ne, tudi ni dvoma o
tem, ali potrebujemo ali ne či-
stilno napravo/jasno je tudi, da
ta mora biti v Zalogu, ker je tu
sotočje obeh rek, ne želimo pa,
da bi zaradi čistilne naprave od-
prli novo ekološko vprašanje v
Zalogu. Ta del naše občine že
tako sodi med najbolj onesna-
žena območja v Ljubljani,« je
poudaril prvi 'od razpravljavcev,
pridružili pa so se mi tudi drugi.

Krajani Zaloga so hoteli dobiti
odgovore predvsem na tri naj-
pomembnejša vprašanja: ali
zdajšnje lokacije za čistilno na-
pravo ni mogoče premakniti dva
ali tri kilometre bolj proti vzho-
du, to je dlje od naselja, ali obra-
tovanje čistilne naprave ne bo
povzročalo smradu in hrupa, ki

bi dosegla naselje, kje bodo vo-
zili tovornjaki med samogradnjo
in tudi potem, ko bo čistilna na-
prava že delovala. (Na dan naj bi
namreč v zaprtih kontejnerjih
odvozili okoli 100 ton blata.)
Nekaj pomislekov je bilo tudi
proti večstopenjski gradnji na-
prave, saj stvari, ki se gradijo na
ta način, rade ostanejo nedokon-
čane oziroma traja postopek
daljši čas, kot je bilo sprva pred-
videno.

Iz razprave je bilo razbrati, da
je izmed vseh nejasnih stvari še
najbolj sporna Iokacija. Navzoči
predstavniki delovne organiza-
cije Vodovod-Kanalizacija in
našega občinskega komiteja za
urbanizem in varstvo okol ja niso
uspeli popolnoma prepričati kra-
jane, da lokacije ni mogoče
spremeniti. Povedali so, da je lo-
kacija načrtovana že od leta
1966 (od takrat se je sicer zmanj-
šala za okoli 35 odstotkov povr-
šine), zapisali smo jo tudi v naš
dolgoročni plan, ki je bil sprejet
po demokratični poti, če bi ob-

(jekt postavili nižje, bi to podra-
žilo gradnjo zaradi talne vode,
hkrati pa je na prostoru, ki ga
predlagajo krajani, predviden
tudi stadion tehnične kulture. Na
vprašanje, zakaj čistilna naprava
tu in ne bližje sotočju, želijo kra-
jani dobiti strokoven odgovor.

Po zagotovilih predstavnika

Smelta bosta smrad in hruf
ukročena. Prva nadloga bo od-
pravljena tako, da bo naprava \
delu, kjer lahko prihaja do smra-
du, popolnoma zaprta. To sicei
ni v navadi, saj je takih čistilnil
naprav v svetu Ie pet odstotkov
vendar gre zato, da bodo re:
upoštevani vsi varnostni ukrepi
Za manjši hrup pa bodo poskr-
beli blažilci na kompresorjih
obenem pa bo še ktos posajenc
drevje, ki bo tudi varovalo prot
hrupu. Nekaj nejasnosti je ostalc
še v zvezi s transportno potj(
predlagana je ureditev neke
poljske poti, vendar je bilo reče
no, da bi to kazalo urejati skupa
s potjo za celotno zaloško indu
strijo. Gradnja v eni sami etap
pa je seveda nemogoča, saj zatc
nikakor ni mogoče zbrati denar
ja.
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